

CV of Ms LI YUK KUEN, FLORENCE

<u>Name</u> Ms FLORENCE LI YUK KUEN (English) 李玉娟 (Chinese)
<u>Employer</u> Hong Kong Family Welfare Society
<u>Address</u> Hong Kong Family Welfare Society Shun Lee Integrated Family Service Centre 4/F., Shun Lee Estate Community Centre, 2 Shun Chi Street, Shun Lee Estate, Kowloon Tel: (852)2342 2291 Fax: (852)2357 4639 <u>e-mail</u> : florence.li@hkfws.org.hk
<u>Position</u> Senior Manager (Family Service), Family Mediator and Family Mediation Supervisor
<u>Languages/Dialects spoken</u> Fluent in Cantonese and English
<u>Academic Qualifications</u> 1990 Bachelor of Social Work 2002 Master of Social Science 2004 Family Therapist
<u>Accreditation</u> 2000 Accredited as Family Mediator 2005 Accredited as Family Mediation Supervisor Since 2013 Accredited as HKMAAL Family Mediator and Family Mediation Supervisor
<u>Experience in Family Mediation</u> ➤ Conducting over 50 cases of family mediation. ➤ Conducting live Supervision for accreditation of Family Mediators for six occasions ➤ Coached over five Family Mediation Training Courses approved by Hong Kong International Arbitration Centre and Law Society of Hong Kong since 2004 ➤ Conduct training workshop on Family Mediation for professionals in China
<u>Career</u> 1988-2014 Social Worker with focus on family counselling 2015-now Senior Manager in Hong Kong Family Welfare Society
<u>Other Relevant Experience</u> Family Therapist, Family Counselling

簡歷

姓名: 李玉娟女士

現職: 家庭服務高級經理、家事調解監督、家事調解員

現職機構: 香港家庭福利會

地址: 香港家庭福利會 順利綜合家庭服務中心

九龍順利邨順緻街 2 號順利社區中心四樓

電話: (852) 2342 2291 傳真: (852) 2357 4639

電郵地址: florence.li@hkfws.org.hk

能使用流暢粵語及英語

調解訓練

2000 於香港國際仲裁中心委任為認可家事調解員

2005 於香港國際仲裁中心委任為認可家事調解督導員

2013 於香港調解資歷評審協會有限公司委任為認可家事調解員及認可家事調解監督

學歷及工作資歷

1990	社會工作學位
2002	社會科學碩士
2004	家庭治療師
1988-現在	社會工作員
1999	家事調解員
2005	家事調解監督

相關經驗

- ▶ 曾處理超過 50 宗家事調解個案
- ▶ 曾為超過 6 位實習家事調解員進行家事調解督導
- ▶ 曾為國內機構專業人士提供調解訓練
- ▶ 自 2004 年開始，為多個香港國際仲裁中心及香港律師會認可的家事調解課程作指導
- ▶ 自 1990 年開始為輔導員